

《单词百科:sunstroke是什么意思?sunstroke怎么发音?sunstroke的解释和用法》

英语单词sunstroke是什么意思?sunstroke怎么读?sunstroke怎么发音?大哲网为您整理了sunstroke的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

sunstroke怎么读

sunstroke的读音:[s nstr k]

sunstroke的意思

1、n.中暑;

sunstroke的近义词

- 1、insolation n. (尤指为脱色)曝晒;
- 2、siriasis n.日射病,中暑;

sunstroke的双语例句

1、 I was suffering from acute sunstroke, starvation and exhaustion.

我严重中暑,又饿又累。

2. Someone who is suffering from sunstroke feels dizzy and has a high temperature.

中暑的人会头晕、发高烧.

3. Sunstroke, or heatstroke, is an illness caused by prolonged exposure to very hot temperatures.

中暑是一种因长时间暴露于高温下而产生的症状.

4. One who works under the hot sun is liable to sunstroke.

在炎热的阳光底下工作很容易引起中暑.

5. What is the sunstroke prevention method with best summer?

夏天最好的防暑方法是什么?

6. In summer, those sweating much could drink some salty soda to prevent sunstroke.

夏天出汗多的人可适量喝些淡盐水,能起到预防中暑的作用.

7. What food sunstroke prevention does the summer eat best?

夏季吃什么食品防暑最好?

8. He had sunstroke and dropped out.

他因中暑而掉队.

9. Mother was afraid we would get sunstroke while fishing on such a hot day.

母亲担心我们这么热的天钓鱼会中暑.

10. Improving working environment, implementing plans and measures for sunstroke prevention and cold prevention.

改善工作环境:有效执行防暑降温或防寒保暖计划和措施.

11. It's too hot - you could easily get sunstroke.

天太热,人好中暑.

12, I suddenly felt dizzy. I must have suffered sunstroke.

我突然感到头晕眼花,可能是中暑了.

13. Mother was afraid we would sunstroke while fishing on such a hot day.

母亲担心我们这么热的天"钓鱼""会"中暑.

14. The old lady was treated for sunstroke.

这位老太太因中暑而接受治疗.

15. In scorching heat, some people have died of sunstroke and dehydration.

炙热的高温使有些人因中暑脱水而死亡.

16. Ventilating safety helmet with holes, high capability of ventilation and sunstroke prevention.

透孔通风式安全帽,适用于夏季露天作业工人佩带,通风防署性能好.

17. I kept standing under a burning sun for a long while, till I had sunstroke.

我总是站在炽热的太阳底下一晒就是很长时间,终于得了日射病.

18. What fruit is OK of sunstroke prevention?

什么水果是可以防暑的?

以上是大哲网为您整理的sunstroke怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多

关于sunstroke

的用法、sunstroke的释义、

sunstroke的相关详情请点击: https://dict.dazhe5.cn/sunstroke